

The Virtual Assets Regulatory Authority [VARA] in coordination with the Department of Economy and Tourism (DET) would like to inform you that the Virtual Assets Regulated Activities issued on 07th February 2023 – are now offered in DET below Branches. Accordingly, Virtual Assets Service Providers (VASP) wanting to operate in the mainland Dubai, or modify their existing commercial licences may apply for the below activities in DET below branches.

The regulated VA Activities are as follows, require VARA licence:

- **VA Advisory Services**
- **VA Broker-Dealer Services**
- **VA Custody Services**
- **VA Exchange Services**
- **VA Lending and Borrowing Services**
- **VA Management and Investment Services.**

In addition, you may also apply for the below **commercial licence**, which will require VARA's NoC.

- **VA Propriety Trading.**

Firms carrying on VA Activities in Dubai [except the DIFC] prior to 07 February 2023 [Legacy], must have their applications seeking regulatory oversight or relevant guidance from VARA by the final deadline of **30 April 2023**.

Firms that have failed to comply with the regulatory framework by the above stated deadline should do so as soon as possible.

Accordingly, you are advised to visit the below branches to modify your existing licence or apply for a new VA licence.

تود سلطة تنظيم الأصول الافتراضية بالتنسيق مع دائرة الاقتصاد والسياحة إشعاركم بأن الأنشطة المنظمة للأصول الافتراضية الصادرة في 07 فبراير 2023 - متوفرة الآن في مراكز الخدمة أدناه. وبناءً على ذلك، فإن مزودي خدمات الأصول الافتراضية الراغبين في ممارسة أنشطة الأصول الافتراضية في دبي، أو الراغبين في تعديل تراخيصهم التجارية الحالية، يمكنهم التقديم على الأنشطة التالية في مراكز الخدمة:

التراخيص والأنشطة ضمن سلطة تنظيم الأصول الافتراضية:

- خدمات الاستشارات للأصول الافتراضية.
- خدمات الوساطة للأصول الافتراضية.
- خدمات حفظ الأصول الافتراضية.
- خدمات استبدال الأصول الافتراضية.
- خدمات إقراض واقتراض الأصول الافتراضية.
- خدمات إدارة أو استثمار الأصول الافتراضية.

بالإضافة إلى ذلك، يمكنك أيضًا التقدم بطلب للحصول على الترخيص التجاري أدناه، والذي يتطلب شهادة لا مانع من سلطة تنظيم الأصول الافتراضية.

- **تداول الملكية الخاصة للأصول الافتراضية.**

يتوجب على جميع الشركات التي تتزاول أنشطة الأصول الافتراضية في دبي (باستثناء مركز دبي المالي العالمي) قبل تاريخ 7 فبراير 2023 (الشركات القائمة) أن تقدم طلبات الخضوع للإشراف التنظيمي أو التوجيهات ذات الصلة من قبل سلطة تنظيم الأصول الافتراضية في موعد أقصاه **30 أبريل 2023**.

يجب على الشركات التي لم تلتزم بالموعد النهائي المذكور أعلاه، ضرورة الامتثال للإطار التنظيمي في أسرع وقت ممكن.

وعليه، يمكنكم زيارة الفروع المذكورة أدناه في حال رغبتكم في تعديل رخصتكم الحالية أو التقدم للحصول على ترخيص جديد لمزاولة أنشطة الأصول الافتراضية.

DET Centres offering VA related activities commercial licence:

1. Al Barsha Mall
2. DED Café – Palm Strip Mall Jumeriah
3. Al Twar Centre
4. Dubai Mall
5. Clock Tower Deira

For more information in this regard, please contact the VARA via Email: varaconnect@vara.ae , or contact DET following channels of communication: Tel: 600555559. Email info@dubaidet.ae

Sincerely Yours,

Visit the VARA website:
[/https://www.vara.ae/en](https://www.vara.ae/en)

مراكز خدمة تقدم ترخيصًا تجاريًا للأنشطة ذات الصلة:

1. البرشاء مول
2. بالم سترب مول
3. مركز الطوار
4. دبي مول
5. برج الساعة ديرة

لمزيد من المعلومات حول هذا الموضوع، يرجى التواصل مع سلطة تنظيم الأصول الافتراضية عن طريق البريد الإلكتروني: varaconnect@vara.ae ، أو التواصل مع مركز الاتصال لدائرة الاقتصاد والسياحة عبر قنوات التواصل التالية: هاتف رقم: 600555559

البريد الإلكتروني info@dubaidet.ae

مع فائق الاحترام والتقدير،

قم بزيارة موقع سلطة تنظيم الأصول الافتراضية:
<https://www.vara.ae/ar/>